

Appendix J

Questionnaires

「搬遷沙田污水處理廠往岩洞-可行性研究」公眾參與活動意見調查

第一部份：意見

日期： _____

1. 你是沙田區居民嗎？

是

否(跳至問題 2)

1a. 如是，你在沙田區哪裡居住？

大圍

大水坑

火炭

沙田市中心

亞公角

九肚

馬鞍山市中心

石門

圓洲角(沙田第一城 / 愉田)

其他：(請註明)

屋苑名稱：(選擇性填寫)

2. 你認為將沙田污水處理廠遷入岩洞能夠優化沙田社區和環境嗎？

同意，能夠優化以下方面(可選多於一項)：

氣味

噪音

交通

景觀

衛生

其他(請註明)： _____

不同意，因為： _____

無意見 / 不知道

3. 對於搬遷計劃，你有什麼關注 / 顧慮呢？(可選擇多於一個項目)

氣味

噪音

交通

景觀

衛生

其他(請註明)： _____

4. 你對沙田污水處理廠現址的未來土地用途有什麼意見？

5. 其他詢問：

第二部份：個人資料 (選擇性填寫)

姓名： _____

性別：

男

女

年齡：

19 或以下

20 至 39

40 至 59

60 或以上

電郵地址： _____

電話號碼： _____

我同意將以上個人資料提供渠務署及其顧問作「搬遷沙田污水處理廠往岩洞 - 可行性研究」的相關用途。渠務署及其顧問會遵守《個人資料(私隱)條例》的規定，保障你個人資料的私隱。

我希望收到有關搬遷沙田污水處理廠往岩洞計劃的消息，請與我保持聯絡。

Questionnaire for Public Engagement Activities of “Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns – Feasibility Study”

Part 1: Opinion

Date: _____

1. Are you living in Sha Tin?
 Yes No (Go to Question 2)
- 1a. If “Yes”, which area of Sha Tin District are you living in?
 Tai Wai Tai Shui Hang Fo Tan
 Sha Tin Town Centre A Kung Kok Kau To
 Ma On Shan Town Centre Shek Mun Yuen Chau Kok (City One / Yue Tin)
 Others, please specify _____ Estate/ Building Name: (Optional) _____
2. Do you agree that the relocation of the Sha Tin Sewage Treatment Works to caverns will improve the environment and community in Sha Tin District?
 Yes, there will be improvements on the following (you can choose more than one option):
 Odour Noise Traffic
 Visual Hygiene Others, please specify: _____
 No, because: _____
 No opinion / I don't know
3. My concerns on the relocation of the Sha Tin Sewage Treatment Works to caverns are (you can choose more than one option):
 Odour Noise Traffic
 Visual Hygiene Others, please specify: _____
4. What are your opinions on the future land use of the existing Sha Tin Sewage Treatment Works site after relocation?

5. Other enquiries:

Part 2: Personal Particulars (Optional)

Name : _____
Gender : Male Female
Age : 19 or below 20 to 39
 40 to 59 60 or above
Email : _____ Tel No. : _____

I agree to the collection, use and processing of the personal information I provided to the Drainage Services Department and its Consultant for the purposes of the related work for the “Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns – Feasibility Study”. The Drainage Services Department and its Consultant pledge to meet the standards of personal data privacy protection, in complying with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance.

I wish to know more about the proposed relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to caverns and receive any updates.